
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 24.04.2023 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: członkowie Komisji, Burmistrz Nidzicy p. Jacek 

Kosmala,  Z-ca  Kierownika Wydziału TI p. Mariusz Arcyz , Kierownik Wydziału GMKR 

p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel oraz mieszkaniec gminy Nidzica.   

W pierwszej kolejności komisja zajęła się tematem przedstawionym przez petenta.  

Kolejny punkt dotyczył tematu zarządzania mieszkaniami w zasobach Gminy. 

Szczegółowo na pytania członków komisji odpowiedzi udzielił pan Burmistrz. Z pisma 

wynika, że  ustawowy obowiązek Gminy jest, aby w swoich zasobach Gmina posiadała 10 

tys. m
2
 mieszkania tj. 240 lokali. Gmina posiada odpowiednią ilość lokali. Omawiano 

również stawki dzierżaw gruntów i budynków. Pisma skierowane w sprawie zmian studium 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego dotyczące terenu w Jabłonce i Tatarach 

zostały szczegółowo omówione z wyjaśnieniami przez Kierowników poszczególnych 

wydziałów. Odnośnie dzierżawy gruntu przy ul. Olsztyńskiej Komisja wyraziła pozytywne 

stanowisko. 

Dalej Radni analizowali materiały sesyjne. Wszystkie projekty uchwał zaopiniowano 

pozytywnie. Komisja  wypracowała następujące wnioski:  

1.Komisja wnioskuje o wycofanie uchwały Nr LIV/707/2022 Rady Miejskiej w Nidzicy 

z dnia 26 maja 2022 r. w sprawie ustalenia zasad nieodpłatnego przejmowania na własność 

Gminy Nidzica nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne 

2. Komisja wnioskuje o wyliczenie kosztów dokończenia chodnika w Napiwodzie tj. 170 mb. 

 

        Przewodnicząca Komisji Finansów   

        i Rozwoju Gospodarczego 

/-/ Bożena Karwowska 


